

STYREMØTE NR. 6-2023, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 23. august kl 19:00-20:30

Sted: Hjemme hos Ane! Henrik Mathiesens vei 9

Møteleder: Aud Øyen Halås

Referent: Håkon Bakke Kjerstad

Innkalt: Eskil Bakken Herborg Skjelle Ane Hagset Stavnesli Erik Gellein Halvorsen

Thomas Haugen De Lange Håkon Bakke Kjerstad Mathias Øivind Andresen

Martin Haarstad

Ikke møtt:

Saksliste:

Sak 1/2023: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2/2023: Kake og sladder

Sak 26/2023: Bli kjent-trening - status

Sak 27/2023: Swecosprinten - status

Sak 28/2023: Meråkersamling - status

Sak 29/2023: Medlemskapinformasjon

Sak 10/2023: Sportslig fremover

Sak 11/2023: Sosialt fremover

Sak 13/2023: Generelt

Sak 14/2023: Innkomne saker

Sak 01/2023	Godkjenne Innkalling og saksliste	1 min
Type sak	Vedtaks sak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack.</p> <p>Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 6 godkjennes.</p>	
Referat	Godkjent	
Vedtak	<i>Innkalling og saksliste til styremøte 6 godkjennes.</i>	

Sak 02/2023	Kake og sladder	5 min
Type sak	Fjas	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Innsjekk og sladder	
Referat	Sak 02 referatføres ikke	

Sak 26/2023	Bli kjent-trening - status	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Erik Gellein Halvorsen, Eskil Bakken	
Saksinfo	<p>Vi går gjennom planen for dagen. Omtrentlig tidskjema?</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Bussansvarlig? BB-ansvarlig? ● Hytteansvarlig ● Ansvarsfordeling aktiviteter ● Presentasjon av langrennsgruppa ● Presentasjon av Sweco ● Salg av restlager? 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Hytta er ok ● 64 påmeldte til nå ● Mat til 80, kan ha mindre porsjoner hvis det blir flere ● 2 busser bestilt, ikke fått faktura ● Bussen går 17, tilbake 21:30 ● Martin tar hånd om de på Byåsen 	

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Busstoppet før lyskrysset ● Trening <ul style="list-style-type: none"> ○ Myrfotball, nappe haler, stafett ● Utstyr <ul style="list-style-type: none"> ○ Nummer fra sportsbua, ligger noen i Kringsjøveien og noen på Dollar ○ Hilde fra hytta har bil, Martin kan også kjøre hvis det trengs ○ Soundboks med mikrofon ○ To fotballer ○ Klær og lapp med nummer for restlager (Ane) ○ Sweco
Konklusjon	Vi gleder oss!

Sak 27/2023	Swecosprinten - status	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Thomas Haugen De Lang Eskil Bakken	
Saksinfo	<p>Påmelding åpnet!!!! - MELD DERE PÅ https://signup.eqtiming.com/paamelding/swecosprinten-2023/g295.39700?event=ntnui_langrenn</p> <p>Søknad om arrangement Må få godkjent fra grunneiere av Klæbuveien og Høgskoleveien. Hvis godkjent fra dem, så får vi ha det i veien (tidligere langrennsløper som saksbehandler i Politiet, så han er grei). Sendt inn til Miljø og samferdsel for å vite grunneier.</p> <p>Må bestemme hvordan premier gis ut: Sweco ønsker ikke dele ut pengepremier. Løser seg for 1., 2. og 3. plass ved å gi ut gavekort hos Hank Sport. Lager da en plakat som deles ut på pallen for å se råstilig ut! Problematikk ved premie til Linjeforening/Klubb med flest deltakere: <ul style="list-style-type: none"> - Kan ikke sende 3000 kr til gruppen, må i så fall gi gavekort hos Hank Sport (veldig rart til en gruppe), Peppes/Pizzabakeren. - Kommer noen til å ha sjans til å slå NTNUI Langrenn der uansett? Skal premier til største gruppen fjernes og heller bruke 3000kr på uttrekkspremier eller øke vinnerpremien til topp 3.</p> <p>Veien videre: <ul style="list-style-type: none"> ● Sponsorere/Bidragere <ul style="list-style-type: none"> ○ Sweco (pengepremier / gavekort ??) ○ Hank Sport (uttrekkspremier) ○ Bama: Eat-Move-Sleep (søknad sendt for frukt) </p>	

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Fuel Of Norway ● Godkjenne med Politi og grunneier ● Blæste til klubber/linjeforeninger/bedrifter ● Mannskapsplan ● Innhente dugnadsarbeidskraft ● VM 2025 vil ha stand
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● 12 påmeldte til nå ● Politiet er med på å stenge veien hvis vi får lov av grunneier ● Tidtaking med/uten tidtakerutstyr <ul style="list-style-type: none"> ○ Har brikker ○ Går for tidtakerutstyr ● 3000,-?, 1250,-, 750,-, evt utrekkspremie ● Bama ga 50% tilbud på frukt ● Ta kontakt med Hank og Fuel of Norway ● Begynt med blæsting på instagram <ul style="list-style-type: none"> ○ Eskil sender DMs og mails ○ Thomas lager promovideo ● Standplasser <ul style="list-style-type: none"> ○ Rullerer på å stå sånn Eskil og Thomas ikke får alt ○ kaffe fra klubbhuset ○ kake
Konklusjon	Det jobbes godt!

Sak 28/2023	Meråkersamling - status	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Herborg Skjelle	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> ● 7 hytter, 50 plasser ● Åpne påmelding ● Opplegg <ul style="list-style-type: none"> ○ Sportslig ○ Sosialt ● Leie av Grova <ul style="list-style-type: none"> ○ Koster 25 kr per pers. ○ Vafler<3 ○ Tidspunkt ● Utstyr 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Kirkebyfjellet er bestilt 15. - 17. september ● Påmelding åpner etter bli-kjent trening ● Sportslig/sosialt opplegg spikres snart ● Nytt konferansesenter ved hyttene, mulighet for pizza/sosialt ● Leie Grova 	

	<ul style="list-style-type: none"> ○ tidspunkt for bruk av Grova: samme som i fjor ○ må kjøpe inn og steke vafler ○ trenger minst 2 pers til det her ● Utstyr <ul style="list-style-type: none"> ○ startnummer ○ vaffeljern ○ soundboks
Konklusjon	Godt i gang med planleggingen til Meråker

Sak 29/2023	Medlemskapinformasjon	5 min
Type sak	Informasjons- og vedtakssak	
Saksfremlegger	Håkon Bakke Kjerstad	
Saksinfo	<p>Håkon og Aud har som diskutert i forrige styremøte laget et forslag til nye formuleringer av medlemstyper og teksten om dette på nettsiden. I forslaget til den nye formuleringen har vi navnene:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● “Ordinært medlem i NTNUI Langrenn” (tidligere type 2) ● “Eksternt medlem i NTNUI Langrenn” (tidligere type 1) <p>Forslag til vedtak: Forslaget med nye navn for medlemstypene godkjennes</p>	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Forslaget godkjennes (små endringer gjort) ● Håkon endrer på Slab og hjemmeside 	
Konklusjon	Forslag godkjent	
Vedtak	<i>Forslaget med nye navn for medlemstypene godkjennes</i>	

Sak 10/2023	Sportslig fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Erik Gellein Halvorsen	
Saksinfo	<p>Treningsplan fremover her, merk byttet uker med O-gruppa for styrken Fastsette datoer for høsten</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 3000m (forslag: 28 september) ● Staketest (oktober, ser an litt ifht uka o.l.) ● HSK7-trening? (forslag: 30september) 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Ny variant Ila-Skistua ● Styrke før Swecosprinten <ul style="list-style-type: none"> ○ Tror ikke det går utover deltagelse 	

	<ul style="list-style-type: none"> ● Forslag til HSK7 trening på drive ● Vassfjellhufs neste uke <ul style="list-style-type: none"> ○ Krasjer med Trondheim Maraton ○ Fint å komme i gang tidlig, mange lørdager som går vekk til andre ting i høst ● Sprintcup under intervaller i løpet av hele høsten <ul style="list-style-type: none"> ○ Feks første 400 meter av et intervalldrag
Konklusjon	En god sportslig plan for høsten er lagt

Sak 11/2023	Sosialt fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Eskil Bakken	
Saksinfo	<p>Status bli kjent-fest</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Lokale ● Bør være tidlig ute med å finne leiligheter til vors <p>Status UKA-fest</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Trønderfest som tidligere? <p>Styrefest</p> <p>Oppgradere Soundboksen?</p> <p>Annet sosialt?</p>	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Dollar er bekreftet som lokaler ● Eskil har alternativer for vors ● Uka <ul style="list-style-type: none"> ○ Enten (helst) trønderfest eller oktoberfest vors ● Styrefest HSK7/beer mile for hele HSK7 13. oktober ● Sjekke interessen for salg av vår soundboks 2 for å oppdatere til Soundboks 3 <ul style="list-style-type: none"> ○ Estimert kostnad: 2500,- ○ Investering for fremtiden ○ Mulighet for å koble flere sammen 	
Konklusjon	Det blir en vill høst!	

Sak 13/2023	Generelt	10 min
--------------------	-----------------	---------------

Type sak	Informasjons- og diskusjonssak
Saksfremlegger Saksinfo	<p>Ane Hagset Stavnesli Oppdatering klessaken</p> <p>Aud Øyen Halås Idrettskavalkaden</p> <p>Referansegruppe kommunikasjon VM 2025</p>
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Klær <ul style="list-style-type: none"> ○ Venter på designforslag fra NoName ○ Ser bra ut til nå ● Idrettskavalkaden <ul style="list-style-type: none"> ○ Tirsdag 29. august ○ Stakemaskin ○ Fysisks leaderboard ● Referansegruppe VM 2025 <ul style="list-style-type: none"> ○ Ane, Martin og Herborg interessert? ○ Martin kan delta på møte 22. september 09-10

Sak 14/2023	Innkommne saker
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås
Saksinfo	Fylles inn rett før styremøte
Referat	Innkommende saker er behandlet under andre saker

Neste styremøte: TBA